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Tijdens een door de VNG georganiseerde rondleiding voor o.a. Rijswijkse raadsleden werd 
een groot opslagterrein aangedaan van het afvalverwerkingsbedrijf Vink in de gemeente 
Barneveld . Op dit terrein ligt grote metershoge hoeveelheid aan afgeschreven verontreinigt 
kunstgras dat verantwoordelijk is voor de verontreinigde bodem. Het bleek niet duidelijk of 
deze op een milieuvriendelijke wijze konden worden gerecycled terwijl nog niemand weet 
hoe hiermee moet worden omgegaan. 

Uit eerder onderzoek van Zembla bleek dat de komende jaren nog veel meer kunstgrasvelden 
met een gemiddelde levensduur van 15 jaar zullen moeten worden vervangen maar deze zijn 
veelal verontreinigd met korrels van vermalen autobanden, pak’s, polycyclische aromatische 
koolwaterstoffen die mogelijk Kankerverwekkend kunnen zijn.

Op maandag 21 oktober heeft wethouder Bjorn Lugthart een feestelijke startschot 
gegeven  om de kunstgrasvelden van de sportparken Hoekpolder en Prinses Irene te 
vervangen.

Beter voor Rijswijk heeft de volgende vragen:

Vraag 1

Heeft de Gemeente Rijswijk bij het verwijderen van de te vervangen kunstgrasvelden 
bedongen dat deze op een milieuvriendelijke worden gerecycled? 

Vraag 2

Zo nee, waarom niet?

Vraag 3

Zo ja, welke zekerheid heeft u dat de afgedankte kunstgrasvelden niet illegaal worden 
gedumpt in Barneveld of Dongen, dan wel illegaal worden afgevoerd naar het buitenland?

Vraag 4

Bent u bereid hier op toe te zien, of hiervoor een controlerende instantie in te schakelen?

Vraag 5

Zo nee, waarom niet?
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